
-projekt- 

PROTOKÓŁ NR XXIV/2020 
Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 20 listopada 2020 
 

XXIV Sesję Rady Gminy otworzyła o godz. 9.00 Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta 

Regulska 

Zgodnie z art. 15 zzx ustawy z dnia 02.03.2020 o szczególnych rozwiązaniach, związanych z 

zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 i innych chorób zakaźnych oraz 

wywoływanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw / Dz.U z 2020 r.poz 374 

ze zm./ - posiedzenie odbyło się za pomocą wideokonferencji a głosowanie przeprowadzono 

zdalnie za pomocą portalu e-sesja. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Adam Raś 

9. Elżbieta Regulska 

10. Robert Sala 

11. Czesław Stadnik 

12. Wiesław Szwed 

13. Anna Trojanowska-Zochniak 

14. Jarosław Zawisza 

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XXIV sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum, jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. Odczytała klauzulę RODO. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Państwa, zgodnie z 

paragrafem 31 Statutu Gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad. 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił wnioski do porządku obrad: 
 

a) Wniosek do porządku obrad o wycofanie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty 

za pojemnik lub worek. (pkt 8) 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wycofanie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komu-

nalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek. (pkt 8).  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Mu-

raczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 



b) Wniosek do porządku obrad o wprowadzenie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. (pkt 8) 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami ko-

munalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. (pkt 8).  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Mu-

raczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

 

c) Wniosek do porządku obrad o wycofanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas określony do 3 lat. (pkt 12) 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wycofanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie 

zawartej na czas określony do 3 lat. (pkt 12).  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Mu-

raczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

 

d) Wniosek do porządku obrad o wprowadzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Dolnośląskiemu - zwalczanie skutków SARS-CoV-2. (pkt 12) 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie uchwały w sprawie pomocy dla Województwa Dolnośląskiego - dla szpitala. (pkt 12).  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Mu-

raczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

e) Wniosek do porządku obrad o wprowadzenie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wy-

sokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych. (pkt 18) 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych. (pkt 18).  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Mu-

raczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad wraz z autopoprawkami. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław 

Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Radosław Jankiewicz 

 
Przyjęto porządek obrad wraz z autopoprawkami i wyglądał on następująco: 

 

1. Otwarcie XXIV Sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Gminy. 
4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6.    Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości. 

7.   Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami ko-

munalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/26/11 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 28 

stycznia 2011 r. w sprawie określenia wysokości diet oraz zwrotów kosztów podróży służbo-

wych należnych radnym Gminy Kobierzyce. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Spo-

łecznych na lata 2021-2030. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie Programu „Kobierzycka Karta Dużej Rodziny” na lata 2021 – 

2026. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu - 

zwalczanie skutków SARS-CoV-2. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami poza-

rządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Królikowice. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obs-

zaru położonego pomiędzy ul. Radosną, granicą Wrocławia i ul. Bratnią w północno-środkowej 

części wsi Wysoka. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Żerniki Małe - część B. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kuklice. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych 
19. Interpelacje radnych. 
20. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 
21.  Zapytania radnych i sołtysów. 

22. Wnioski i sprawy różne. 
23. Komunikaty Przewodniczącej. 
24. Zakończenie obrad.                                                                 

 

 



 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z  XXIII Sesji Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Mu-

raczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

NIEOBECNI (1)Radosław Jankiewicz 

 

 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska odczytała informację o działaniach 

międzysesyjnych /załącznik nr 1/ 

 

 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności 

/załącznik nr 2/ 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości. 

 
Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dys-

kusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stad-

nik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Radosław Jankiewicz 

 
Uchwała nr XXIV/476/2020 w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od 

nieruchomości. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została po-

djęta. 

 

 



7. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych. 

 
Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dys-

kusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stad-

nik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Radosław Jankiewicz 

 
Uchwała nr XXIV/477/2020 w sprawie stawek podatku od środków transportowych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została po-

djęta. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komu-

nalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w spra-

wie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopi-

niowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
Radny Andrzej Krzesłowski: Stawkę mamy za tonę a podnosimy cenę już drugi raz a nie znamy jak 

wzrósł nam odbiór odpadów zielonych. Są na wsi renciści, którzy też płacą tak jakby oddawali trawę a 

utrzymują się z emerytury 1000 – 1100 zł. Podnoszenie jeszcze raz ceny będzie dużym obciążeniem 

dla tych ludzi. Nie znamy wszystkich składników a podnosimy ceny. Żeby znowu się nie wydarzyło 

tak jak poprzednio, gdy po przetargu się okazało, że śmieci jest dwa razy więcej i znowu podnosiliśmy 

cenę. Tylko taką mam uwagę. 
Radny Jarosław Zawisza: Ta uchwała wzbudza wiele emocji wśród radnych. Zdajemy sobie sprawę , 

że ta cena rok do roku rośnie, ale mamy świadomość, że stoimy trochę pod ścianą, tu nie możemy 

przesuwać decyzji o odbieraniu śmieci i nie możemy zmienić ceny bo taka jest cena z przetargu i taką 

cenę musimy podzielić pomiędzy nas wszystkich mieszkańców. Cenna jest uwaga wójta Kopcia, że po 



roku będziemy mieli większą wiedzę i świadomość na co te koszty idą. Uwaga kolegi Andrzeja Krze-

słowskiego jest słuszna i to na pewno trzeba będzie w kolejnych sposobach wyceny odbierania śmieci 

wycenić. Natomiast teraz rozumiem, że ten rok jest właśnie po to, żeby te wszystkie informacje zebrać 

i zastanowić się jak to podzielić, żeby ten podział był jeszcze bardziej sprawiedliwy. 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Rosną ceny, jak kogoś stać na elegancki trawnik i dobrą 

kosiarkę to musi się liczyć ze wzrostem cen. 
Radny Andrzej Krzesłowski: Dla ludzi starszych to jest kolejny koszt. Dlatego ja bym chciał żeby-

śmy znali wszystkie koszty. My nie znamy w tym roku w ogóle kosztów odbioru trawy a płacimy od 

tony. Trzeba znać wszystkie dane, żebyśmy ceny nie podnosili co roku. 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Zawsze będzie jakaś grupa niezadowolona. Podwyżki idą i 

będą szły. A radny ma obowiązek w taki sposób przedstawić mieszkańcom, żeby zrozumieli, że nie-

stety jak się chce coś mieć to trzeba też od siebie coś dać /…/ 
Radny Wiesław Muraczewski: Na posiedzeniu Komisji Rolnictwa dosyć wnikliwie był omawiany 

temat tej uchwały. My dzisiaj przyjmujemy stawki wynikające z przetargu, nie mamy innej możliwo-

ści jak tylko  przyjąć te stawki. Są to najniższe stawki, które były zaproponowane w przetargu. Dobrze 

się stało, że teraz w umowie zostało dookreślone to, że system śmieci będzie bardziej kontrolowany, 

że te śmieci będą monitorowane, że te śmieci zmieszane będą ważone jak i suche, nie będzie ważona 

tylko trawa, ale te stawki obowiązują na przyszły rok, a więc w przyszłym roku będziemy musieli ten 

system bardziej skontrolować po odbieraniu odpadów zielonych po 4-5 miesiącach, czy wzrosną czy 

nie. W nowym przetargu za 3 lata będziemy żądać ważenia odpadów zielonych, które dzisiaj są rze-

czywiście w dużych ilościach zdawane przez mieszkańców. 
Radny Czesław Stadnik: Stawki rosną, nie możemy zadeklarować, że nie będziemy podnosić. 
Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Na temat śmieci dyskutujemy od lat. Myślę, że wybraliśmy 

najlepszy model /…/ 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag - zamy-

kam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stad-

nik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Radosław Jankiewicz 

Uchwała nr XXIV/478/2020 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została po-

djęta. 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/26/11 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 28 stycz-

nia 2011 r. w sprawie określenia wysokości diet oraz zwrotów kosztów podróży służbowych należ-

nych radnym Gminy Kobierzyce. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 



Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dys-

kusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Mu-

raczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

NIEOBECNI (1)Radosław Jankiewicz 

Uchwała nr XXIV/479/2020 w sprawie zmiany uchwały nr V/26/11 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 28 stycznia 2011 r. w sprawie określenia wysokości diet oraz zwrotów kosztów podróży 

służbowych należnych radnym Gminy Kobierzyce. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została po-

djęta. 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecz-

nych na lata 2021-2030. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dys-

kusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. Kto z państwa radnych jest za 

podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stad-

nik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Radosław Jankiewicz 

 
Uchwała nr XXIV/480/2020 w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2021-2030. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została po-

djęta. 

 

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie Programu „Kobierzycka Karta Dużej Rodziny” na lata 2021 – 2026. 

 
Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dys-

kusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. Kto z państwa radnych jest za 

podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przycisku. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stad-

nik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Radosław Jankiewicz 

 

Uchwała nr XXIV/481/2020 w sprawie Programu „Kobierzycka Karta Dużej Rodziny” na lata 

2021 – 2026. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została po-

djęta. 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu - 

zwalczanie skutków SARS-CoV-2. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik  omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dys-

kusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. Kto z państwa radnych jest za 

podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przycisku. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (12)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Mu-

raczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Troja-

nowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

NIEOBECNI (1)Radosław Jankiewicz 

Uchwała nr XXIV/482/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Dolnośląskiemu. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarzą-

dowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 
Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dys-

kusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. Kto z państwa radnych jest za 

podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stad-

nik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Radosław Jankiewicz 

 

Uchwała nr XXIV/483/2020 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organiza-

cjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2021. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została po-

djęta. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Królikowice. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w spra-

wie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopi-

niowała projekt tej uchwały. 



Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dys-

kusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stad-

nik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Radosław Jankiewicz 

Uchwała nr XXIV/484/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Królikowice. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została po-

djęta. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego pomiędzy ul. Radosną, granicą Wrocławia i ul. Bratnią w północno-środkowej 

części wsi Wysoka. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w spra-

wie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopi-

niowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dys-

kusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stad-

nik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Radosław Jankiewicz 

Uchwała nr XXIV/485/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Radosną, granicą Wrocławia i ul. Bratnią w 

północno-środkowej części wsi Wysoka. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została po-

djęta. 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 



wsi Żerniki Małe - część B. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w spra-

wie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopi-

niowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dys-

kusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stad-

nik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Radosław Jankiewicz 

Uchwała nr XXIV/486/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego wsi Żerniki Małe - część B. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została po-

djęta. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kuklice. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w spra-

wie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopi-

niowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dys-

kusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stad-

nik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Radosław Jankiewicz 

Uchwała nr XXIV/487/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kuklice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została po-

djęta. 



 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych. 

 
Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dys-

kusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stad-

nik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Radosław Jankiewicz 

Uchwała nr XXIV/488/2020 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospo-

darowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została po-

djęta. 

 

 

19. Interpelacje radnych. 

Brak. 

 

 

20. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

Brak. 

 

21. Zapytania radnych i sołtysów. 

 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda poruszyła następujące tematy: 

1. Sprawowanie domowej opieki lekarskiej w ramach działań NZOZ Twój Lekarz przez ze-

wnętrzną firmę. Czy wizyty domowe wykonuje firma zewnętrzna czy podmiot wynajmujący 

nasz ośrodek zdrowia? 
2. Prośba o interwencję  w sprawie funkcjonowania Chóru Diament, aby mógł korzystać z miej-

sca w KOK-u. Uważam, że ci ludzie, którzy są emerytami zasługują na to, żeby móc dojechać 

do Ośrodka Kultury w Kobierzycach a nie do Domasławia. 
3. Finansowanie Policji w naszej gminie – nie możemy się doczekać uruchomienia komisariatu 

bo zawsze coś jest na rzeczy, co roku w budżecie przeznaczamy pieniądze na Policję. W Ko-

bierzycach pojawiły się liczne włamania. Proszę w imieniu mieszkańców o jakąś interwencję. 



4. Łącznik koło kościoła w Kobierzycach – notorycznie przebywa tam młodzież, przy zakrystii – 

proszę o interwencję Policji. Butelki po alkoholu, puszki, wszystko tam było. 
5. Pismo dot. zatrudnienia w urzędzie było desygnowane przez Bielany Wrocławskie – oczywi-

ście to też są mieszkańcy Gminy, ale czy tam są podpisani mieszkańcy Bielan czy całej 

gminy? 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Pismo nie miało podpisów i 

nie było adresu nadawcy dlatego zostawiłam to pismo bez rozpatrzenia.  
6. 500 lecie istnienia Parafii w Bielanach Wrocławskich - czy gmina/ urząd partycypował w 

kosztach tej uroczystości? 
7. Budowa domu dziennego pobytu dla osób starszych – na jakim jest etapie? 

 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik odniósł się do tematów podjętych przez radną Apolonię 

Kasprzyk-Czepielindę: 

 

Ad.1. 

Obsługuje firma zewnętrzna, jest to informacja sprzed 2 miesięcy. Nie ma przeszkód, żeby to była 

firma zewnętrzna. 

 

Ad.2. 

Chór Diament działa w tej chwili w Domasławiu, nie było żadnych zgłoszeń od samych uczestników 

chóru, że chcą gdziekolwiek w innej formie działać.  

 

Ad.3. i 4. 

Cały posterunek był na kwarantannie, wracają pomału do życia. W styczniu miało być otwarcie 

komisariatu. Nie jestem przekonany, że to będzie miało miejsce ze względu na sytuację epidemiczną i 

polityczną, jaka się teraz w Polsce dzieje. O włamaniach w Kobierzycach pierwszy raz słyszę. Nie 

zgłaszano nam. Zgłoszę do komendanta, żeby wzmocnił działania w Kobierzycach. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Mieszkańcy mogą zadzwonić na numer alarmowy do Silezjana gdy 

dzieje się coś niedobrego. My przekażemy też do Silezjana temat. 
 

Ad.6. 

Kupiliśmy kwiaty i tort dla mieszkańców, którzy uczestniczyli w uroczystości. Nic więcej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Catering był sfinansowany przez 

parafię. 
 

Ad.7. 

Kierownik Referatu Inwestycji Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki: Dom opieki dziennej 

realizowany w starym budynku szkoły w Tyńcu Małym – w tej chwili budowa dobiega końca, 

dozlecaliśmy pewne roboty dodatkowe związane z odwodnieniem, trwają roboty związane z wymianą 

stolarki okiennej. Na początku przyszłego roku obiekt powinien być gotowy. 
  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Panie Wójcie mam pytanie na piśmie 

od pani sołtys z Solnej – Edyty Wrony: czy jest szansa na remont świetlicy w Solnej w 2021 roku? 
 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Będzie uchwalany budżet na rok 2021, będziemy 

dyskutować na temat zadań. 
 

Radny Adrian Łukowicz ; 1. Odniósł się do tematu bezpieczeństwa, kradzieży i przestępczości. 

Dotychczasowe działania pana wójta skutkują, pomimo to, że tego komisariatu nie ma. Można 

zaapelować do mieszkańców, żeby byli czujni, żeby dzwonili do Silezjana i na Policję. 
2. Kamera i doświetlenie na osiedlu w Wysokiej – jaki jest status tej sprawy? 

3. Doświetlenie przejścia dla pieszych na tor wyścigów konnych – tam może dojść do nieszczęścia. 

Zróbmy to zanim coś się stanie. Są tam dwie lampy ale nie świecą – może tam by wystarczyło wkręcić 

większej mocy żarówki, być może to załatwiłoby temat plus oznaczenie tego przejścia na tor wyścigów 

konnych. 



 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Przejście na tor wyścigów konnych - był wniosek mieszkańca, który 

prosił nas o szybką interwencję, jeżeli chodzi o dojście, tam był wykonywany wodociąg  po stronie 

wrocławskiej, zostało zniszczone przejście. To się udało zrobić. Problem oświetlenia drogowego w 

Wysokiej – uszkodzenie kabla w ziemi, nastąpiły przebicia w tym kablu, częściowo ten kabel jest 

naprawiany. Myślę, że jest to kwestia kilku dni. Bardzo bym prosił, żeby takie tematy bezpośrednio 

zgłaszać do pana Michała Mirowskiego. Przeniesienie kamery – pan Bosiacki wystąpił do firmy Silezjan 

o ofertę na nową kamerę. /…/ 
Radny Robert Sala zgłosił dwie sprawy: 
1. Remont świetlicy – przychylam się do prośby pani sołtys. 

2.Wierzbice ul. Spacerowa – brak oświetlenia i rów 6 m głębokości. 

 

22. Wnioski i sprawy różne. 

Zastępca Wójta Gminy Piotr Kopeć: Kanalizacja sanitarna – w sobotę będą przekazywane 

dokumentacje projektowe np. w Żernikach – mieszkańcom, którzy wcześniej projekty zamówili u 

projektanta. Mam gorący apel, żebyście państwo zadbali o wykonywanie tych dokumentacji bo to 

trwa. Obowiązek włączenia  dotyczy wszystkich mieszkańców z wyjątkiem tych, którzy mają 

indywidualne przydomowe oczyszczalnie z pozwoleniem. 
Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła sytuację w oświacie  na terenie gminy Kobierzyce w 

związku z pandemią Covid. 
Radny Czesław Stadnik: Teren gminny w Domasławiu koło torów – porzucone auto. 
Piotr Ligas: Oświetlenie przejścia na tor wyścigów konnych – jesteśmy w trakcie wyceny oświetlenia 

tego przejścia dla pieszych. 
 

23. Komunikaty Przewodniczącej. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: 
1. Następna sesja – 18 grudnia br. o godz. 9.00. 
2. Przypominam o komisjach wspólnych w sprawie zaopiniowania prowizorium budżetu na 2021 r. 

3. Proszę Przewodniczących Komisji o przygotowanie w grudniu planów pracy komisji na 2021 rok. 
 

24. Zakończenie obrad. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam posiedzenie XXIV Sesji 

Rady Gminy. 
 

Sesja zakończyła się – godz. 11:12 

Liczba załączników: 2. 

Nagranie sesji dostępne  na  www.ugk.pl/sesja-arch-rok-2020 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce - Elżbieta Regulska 

Przygotował(a): Magdalena Marszałek – Wojciechowska 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 

 

 

 

 


